
Bunta Levente, a kakukkfióka
2010. augusztus 26. csütörtök, 17:16

    

Az esemény rendkívülisége, mint elhangzott, abban nyilvánult meg, hogy a korábbi alkalmaktól
eltérően, Molnár Miklós tanácsos szóról-szóra felolvasta a sajtó képviselőinek az alábbi, teljes
terjedelmében ismertetett levelet, amely tulajdonképpen a polgári replika a Polgármesteri
Hivatal sajtóirodája által a napokban megjelentetett Nem kérünk a
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Szász Jenő féle demokráciából
címet viselő közleményére.
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Bunta Levente polgármester nehéz helyzetben van. Saját pártja is lassan-lassan elhatárolódik
tőle – egyszerre három tisztségéről is lemondatták -, ő pedig tehetetlenségét, valamint az
RMDSZ kormány katasztrofális döntéseinek túllihegését azzal próbálja palástolni, hogy – jól
bevált, letűnt idők módszereivel – félretájékoztat, kakukkfiókákra jellemzően pedig rá akar
telepedni olyan megvalósításokra, amelyhez vajmi kevés köze van neki és megyei elnöksége
idejéből ideimportált stábjának.

  

Elfogadhatatlan és elítélendő, hogy a Polgármesteri Hivatal sajtóirodája politikai közleményeket
fogalmaz meg közpénzből. De mindaddig talán nem is meglepő, amíg a Hivatal évente közel
nyolcszázmillió lejt költ a Dolgainkra, és hatszázmillió lejt a Digital 3 TV-re, hogy az internetes
hírportálok Bunta-kommandójáról ne is beszéljünk, mindezt a városlakók adólejeiből

  

Bunta Levente idegen tollakkal ékeskedik akkor, mikor az elődje idejében megnyert
pályázatokat a sajátjának állítja be. A Polgármesteri Hivatal honlapján megtalálhatóak a 2008-ig
megnyert pályázatok, legalább saját maguknak ne mondjanak ellent

  

A Borvizek útja pályázat 2004-2006 közt volt kiírva, mint országos infrastrukturális PHARE
pályázat, szerepel benne a Megyei Tanács, Csíkszereda, Székelyudvarhely,
Szentkeresztbánya, Borszék, Tusnád és Remete, ebben a projektben városunkat az akkori
városvezetés képviselte

  

A Városi Park rehabilitációjára benyújtott pályázat is 2008 előtt történt, ezt akkor Korodi Attila
RMDSZ-es környezetvédelmi miniszter gátolta meg, 2008 után pedig Nicolae Nemirschi PSD-s
miniszter hagyta jóvá a változatlan formában újra benyújtott projektet.
A 2000-ben elkészült helyi fejlesztési stratégia reaktualizálására megnyert pályázat is 2008 előtt
nyert – önmagában is már többet, mint 100.000 eurót -  ez előfeltétele volt az integrált
városfejlesztési stratégiának a Strukturális Operatív Program városközpontokat megcélzó
rekonstrukciói keretében. A további pályázatot Buntáék nem nyújtották be, a városközpont
teljes felújítása helyett most aszfaltoznak néhány járdát. Ez lenne a nagy eredmény?

  

A Bányai János sporttermét és uszodáját jobb, ha nem is emlegetik, ennek akadályozásáról
Borbély László akkori Építkezési- és Területfejlesztési minisztert lehetne kérdezni és
felelősségre vonni
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A Rózsa és Szentjános utcák rehabilitációja a polgári frakció munkájának köszönhetően került
be az idei költségvetésbe. Tiltakozásunkat fejezzük ki az ellen, hogy a tanácsi határozat
ellenére a Szentjános utcát csak félig, a Rózsa utcát pedig egyáltalán nem fogják elkészíteni az
idén

  

Ugyancsak a Magyar Polgári Párt önkormányzati frakciójának javaslatára került be a város
2010-es költségvetésébe a Szolidaritási Alap, amely törvényes keretet nyújt az RMDSZ-es
kormány által legkegyetlenebbül sújtott kategóriák – az egészségügyben, tanügyben, a
kulturális intézményekben és a közhivatalokban dolgozók – megsegítésére. Bunta Levente
polgármester leseperte a Magyar Polgári Párt rendkívüli – egyébként törvényes! - tanácsülés
összehívását ebben a kérdésben, mondván, hogy ez nem prioritás. Később meg egyenesen
bolondoknak nevezi a tanügyi, egészségügyi, kulturális és közalkalmazotti szakszervezetekbe
tömörülő dolgozókat.

  

Úgy gondoljuk, hogy Szent István napját és nevét rangon aluli összekötni egy utcabálra
emlékeztető rendezvénnyel, de abban az őszi kisvárosban, amelyet polgármesterkedése ideje
alatt Győzikék és Fekete Pákók látogatnak csak, talán nem is annyira meglepő. Mint ahogy az
sem, hogy a kicsengetési kártyákon összekeverik Madách Imrét Vörösmarty Mihállyal, Gubis
Székely Székét meg kivágják a Városi Parkból.

  

Jó példa az érdemek kisajátítására Nyírő József hamvainak hazahozatala. A Magyar Polgári
Párt Pál Gyula - azóta sajnos elhalálozott - jogász kezdeményezésére két éve dolgozik ezen a
projekten, amely előrehaladott állapotban van. Abban a pillanatban, ahogy Bunta Levente
polgármester megneszelte ezt a kezdeményezést, úgy próbál erre is rátelepedni, mint ahogy a
kakukkfiókák szoktak betelepedni a fészekbe.

  A Magyar Polgári Párt székelyudvarhelyi önkormányzati frakciójának sajtótájékoztatója, 2010.
augusztus 26.  
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